
 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

NIEUWSBRIEF  

Van links… 

naar rechts   

De afgelopen maanden stonden in 

het teken van oranje. Of het nu een 

weerswaarschuwing was, Formule 1, 

EK of Olympische Spelen, oranje gaf 

kleur in het straatbeeld en in de 

emotie. De beelden van hordes 

oranjesupporters gingen de wereld 

over: van links naar rechts, sport 

verbroedert, politiek niet altijd. Het 

(olympisch) vuur wordt doorgegeven, 

(burgemeesters)estafettestokjes 

worden overgenomen, de nodige 

zomerborrels en -barbecues hebben 

we al weer achter de rug en we maken 

ons met z’n allen weer op voor de 

zomervakantie.  

 

Genieten in eigen tuin, land of 

erbuiten. Iedereen pakt zijn of haar 

moment(en) wel om even in de 

pauzestand te gaan om daarna weer 

uitgerust en energiek het najaar in te 

gaan. Ook wij schakelen als bestuur 

even terug, maar zien jullie uiteraard 

graag weer na de zomervakantie, 

bijvoorbeeld bij ons jaarlijks uitje.  

 

Geniet van de zomer, geniet van 

elkaar en tot ziens in het najaar! 

Martin Kanon (Voorzitter) 

 

Dit is onze vijftiende nieuwsbrief met nuttige informatie over de 

OndernemersKring en haar activiteiten.  

Ben je bekend met onze website www.ondernemerskringmidden-

groningen.nl? Hierop staat veel info over onze vereniging, onze 

doelstelling, onze leden en welke activiteiten en evenementen er zijn. Ook 

zijn onze nieuwsbrieven hier terug te lezen.    

We zijn onlangs gewisseld van websitebeheerder. De website moet nodig 

weer worden bijgewerkt dus dat staat voor na de vakanties op onze planning.  

Wij vragen je jouw bedrijfs- en contactgegevens te controleren. Een 

wijziging kun je doorgeven via info@ondernemerskringmidden-

groningen.nl. 

De frequentie van onze nieuwsbrief hangt af van de informatie die gedeeld 

kan worden. Heb jij kopij voor onze nieuwsbrief of heb je ideeën en/of 

opmerkingen? Wij horen dit graag van je. 

------------------------------------------------------------------------------------------ 

In deze zomereditie blikken we terug op de afgelopen periode. We zijn dit 

jaar gestart met diverse netwerkbijeenkomsten w.o. Klankbordgroep 

Bedrijventerreinenvisie, bestuurlijk lunchoverleg met de gemeente, onze 

ALV, interviews over een eventuele Energiehub, ondernemersavond van de 

gemeente en bedrijfsbezoeken bij Roossien, Mammoet en Ebotex. Niet te 

vergeten de Tegenlicht Meetup bijeenkomst bij Bodewes en onze zomer 

BBQ bij Nico van Nemdes Reclamemakers. Ook een afscheidsreceptie van 

de burgemeester en een welkomstparty van zijn opvolg(st)er. Best een druk 

programma  en dan noemen we nog niet eens alles.  

Dit keer geen rubriek “In de Kring met…..”,  maar wel een speciale bijdrage 

en afscheidsgroet van onze Burgemeester Mr. A. (Adriaan) Hoogendoorn. 

We danken hem voor de prettige samenwerking. Namens het bestuur en de 

leden hebben we dit met een passend fiets-leeskado gedaan, maar hebben 

we ook geproost op de installatie van zijn opvolgster Erica van Lente. 

Welkom! 

Wij wensen je veel leesplezier! 
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ALV in de Amshoff 

Op donderdag 15 februari waren wij te gast in de Amshoff. Een prachtige locatie om onze 

ALV te houden. Een warm ontvangst stond ons te wachten in een prachtige haast serene 

ambiance. Geweldig om zo de ALV te mogen houden. Aan de inwendige mens werd gedacht 

met soep, hapjes en drankjes. De ALV verliep vlot, maar had ook memorabele momenten. 

We hebben o.a. stilgestaan bij de jarenlange verdiensten van afzwaaiend bestuurslid Willem 

Nieborg, maar konden ook Fia Lockhorn voorstellen als opvolger in het bestuur. De leden 

stemden allen in met haar voordracht en het is ook mooi te constateren dat er meer interesse is 

om in de komende jaren het bestuur te versterken.   

Een trotse uitbater in de persoon van Marola Claessen die verhaalde over de locatie en wat ze 

te bieden hebben. Marola en Gijs Geertzen ontzettend bedankt voor jullie gastvrijheid en 

enthousiasme, het was top! 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

Interview Energiehub                                      

Als Ondernemersvereniging hebben wij onze steun uitgesproken aan het initiatiefvoorstel voor 

een haalbaarheidsonderzoek naar de vorming van een Energiehub of platform. Hoewel wij ons 

niet zozeer met politiek bezighouden leek het ons prima toe om dit sympathieke voorstel voor de 

bundeling van Onderwijs, Overheid en Ondernemers, de zgn. Triple Helix, te steunen met een 

brief, welke werd voorgelezen in de Raad. Dit voorstel is aangenomen en wordt de komende 

periode verder uitgewerkt. Het leuke hiervan is dat wij vervolgens ook gevraagd werden voor een 

interview over dit onderwerp in de vorm van een korte reportage van RTV Midden Groningen op 

locatie bij Bouwbedrijf Iden in Noordbroek en voor een gesprek met de Projectleider 

Duurzaamheid en Energie Marco van Dalfsen.  

 

                                                                                                                 

 

 

Overleggen en bijeenkomsten 

Rita stuurt de informatie, maar ook relevante uitnodigingen voor bijeenkomsten altijd via de mail door 

naar de leden. Maar als bestuur proberen wij ook actief aanwezig te zijn bij bijeenkomsten en/of 

overleggen in de regio. Als de agenda het toelaat zijn wij als bestuur vaak ‘meerkoppig’ aanwezig. 

Hiermee geven wij ook blijk van onze actieve betrokkenheid bij de gemeente en bij zaken die 

ondernemers en/of inwoners aangaan. 

Zo zijn wij onder meer betrokken bij de Klankbordgroep Bedrijventerreinenvisie en de Klantbordgroep 

Mobiliteit, zijn wij aanwezig geweest bij de Ondernemersbijeenkomst Bedrijventerreinenvisie en hebben 

we onze jaarlijkse lunch gehad met de Wethouder (Annemiek Hoesen), de bedrijfscontactfunctionarissen 

Hans en Otto en Loes Heeling bij de Freylemaborg.  

Heb je een mening of input over een onderwerp die hierbij zou kunnen aansluiten? Neem dan contact op 

met een van de bestuursleden. Wij horen graag je mening en/of ideeën. 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ondernemersavond Midden Groningen 

 
 

Op 28 februari was de Ondernemersavond van de gemeente Midden-Groningen in het Kielzog. Een 

mooi programma met als thema Digital Fit met o.a. de onnavolgbare Ben van der Burg, maar ook met 

enkele ondernemers uit de regio op het podium met aansprekende verhalen over hoe zij omgaan met 

‘digitaliteit’in hun bedrijf.  

Een perfecte gelegenheid om elkaar als ondernemers en belanghebbenden te ontmoeten en ontzettend 

mooi dat de gemeente dit organiseert. Uit de opkomst en de reacties af te leiden vond iedereen het fijn 

om elkaar in deze informele setting met aansluitende netwerkborrel te ontmoeten. Trots als we (mogen) 

zijn op het ondernemerschap in onze regio, waar best wel uitdagingen liggen, maar waar we soms op 

gezette tijden ook de moderne technieken meer mogen omarmen. Maar we vonden het vooral fijn om 

na het programma ook contacten te leggen en te onderhouden.  

 

 

 



 

 

Bedrijfsbezoek Roossien                                          

                                                                              

Op 28 maart zijn wij op bedrijfsbezoek bij wederom een pareltje in onze gemeente: Roossien 

Hoogwerktechniek in Kolham, o.a. bekend van ladders.nl. 

Het is altijd weer een sport  om voor onze leden tussen al die parels in de gemeente weer het 

juiste bedrijfsbezoek te organiseren, maar het was weer gelukt.  

De opkomst was heel goed met ook nog enkele introducees en iedereen was zeer benieuwd naar 

dit bedrijf en haar medewerkers. Een enthousiaste Directie was zichtbaar trots op het bedrijf, haar 

medewerkers en haar (internationale) marktpositie. 

Na een warm ontvangst in de geweldig mooie en stijlvolle ‘kantine’  namen Eddy Roossien, 

Mark de Vries en Maurice Polet ons met een presentatie mee in de boeiende wereld van de 

industriele klimmaterialen van standaard tot maatwerk/specials. In drie groepen kregen wij een 

rondleiding door het prachtige nieuwbouwpand om ons bezoek af te sluiten met een gezellige 

netwerkborrel en nazit.  

We waren na afloop niet ladderzat, maar diep onder de indruk van de treden naar succes. 

Natuurlijk ook altijd mooi om te horen dat de verhuizing van Groningen naar Kolham als een 

warm bad voelde.  

Eddy, Mark en Maurice ontzettend bedankt voor jullie warme onthaal, gastheerschap, 

enthousiasme en niet te vergeten jullie spontane aanmelding als lid van onze vereniging.  

  

 



 

 

Bedrijfsbezoek Mammoet                                       

                                 

                                              

Op donderdag 2 mei waren we op bedrijfsbezoek bij Mammoet in Zuidbroek en dompelden wij 

ons onder in de wereld van het zwaardere hijs- en transportwerk. Maar Mammoet is meer….. Go 

unlimited, Go Mammoet.  

IJzersterke verhalen ook over de sarcofaag bij Tsjernobyl en de berging van de Koersk wat een 

ongekend huzarenstukje was. Dit alles in een leuke onderhoudende en interactieve presentatie 

over de activiteiten waarmee deze hijsgigant al jaren (inter)nationale furore maakt. 

Het was die middag erg warm en zonnig en de presentatie en rondleiding langs het materieel 

maakte dorstig. Maar Mammoet had ook gedacht aan de inwendige mens en met een heerlijk 

buffet en drankjes was het gezellig natafelen en napraten.  

Otto Kramer en Koen Hooiveld bedankt voor jullie gastvrije onthaal en enthousiasme. Wederom 

een bedrijfsbezoek bij een van de krachtpatsers in onze regio.    

 

 



                              

 

Bedrijfsbezoek Ebotex                   

                    

Op de donderdagen doen we vaak onze bedrijfsbezoeken, maar je moet er ook niet te zwaar aan 

tillen als je op een andere dag een kanjer in de regio kunt bezoeken.  

We waren op maandag 17 juni te gast bij Ebotex in Siddeburen. De groep van ca. 25 personen 

werd door eigenaar en gastheer Erik Boon meegenomen in zijn (internationaal) 

ondernemersverhaal.  

Over hijsen en ladingvastzetsystemen, maar ook over losse maatwerkopdrachten die vanuit 

Siddeburen de hele wereld over gaan: ter land, ter zee en in de lucht.   

Een boeiend verhaal van een eigenzinnig Groninger ondernemer. Maar wel met de 

spreekwoordelijke Groningse nuchterheid: “ik leer nog iedere dag”. Kwaliteit mag een naam 

hebben, in dit geval Ebotex.  

Erik, bedankt voor je enthousiasme, rondleiding en gastvrijheid. In Siddeburen is het ook goed 

toeven. Het was weer top! 

                                                                 

                                                                             

 

 

 

 

 

 



 

 

Bedrijfsbezoek Nemdes en zomer BBQ                   

                    

Kan het nog gekker? Ja het kan nog gekker want we wilden jullie voor de zomervakantie 

uiteraard nog graag een keer ontmoeten. Na eerst het Ondernemersfestival in De Toekomst in 

Scheemda te hebben bezocht konden we vol gas door naar Hoogezand voor alweer een 

bedrijfsbezoek (ja,ja). Dit keer bij Nico Dusink van Nemdes Reclamemakers. Een bedrijfsbezoek 

gecombineerd met onze zomer BBQ. Je moet er maar opkomen .  

Net als onze vorige zomer BBQ was er fantastisch mooi zomerweer geregeld. De opkomst was 

top en de sfeer zat er goed in. Voor ons ook de bevestiging dat de zomer BBQ een vast item moet 

blijven in onze planning omdat iedereen daarna richting de vakantie gaat en we elkaar wellicht pas 

in september weer zien.   

Nico gaf een presentatie waarin hij met treffende voorbeelden liet zien hoe hij meedenkt met zijn 

klanten en wat hij allemaal kan. En dat is indrukwekkend. Hij kiest bewust voor een persoonlijke 

benadering en is pas tevreden als de klant ook tevreden is. Een perfectionist pur sang, maar dat 

was ook goed te zien in zijn pand waar je (bijna) van de grond kon eten (wat we overigens niet 

hebben gedaan ).  

Daarna gaf Nico het woord aan Albert Drent van EDV diensten eveneens uit Hoogezand. Deze 

combi presentatie was een mooie gelegenheid om Albert als kersvers lid te laten vertellen wat 

EDV als partner in schoonmaakonderhoud kan doen. Of het nu gaat om het schoonmaken van 

kantoren, glasbewassing, vloeronderhoud of gevelreiniging, EDV ‘emmert’ niet over de klus, 

maar voert deze kundig en enthousiast uit. Ze poetsen niet de plaat, maar poetsen wel de plaat .  

Al deze ondernemersactiviteiten maken uiteraard hongerig. Dus het was goed dat we door konden 

naar de BBQ/Stainsmoker. Eten en drinken en bijkletsen met elkaar: zo zien wij het graag. Dit 

smaakte naar meer. En meer kwam er toen Albert nog een zanger geregeld had die onze BBQ nog 

eens extra feestelijk kwam opluisteren en er zelfs…. nog werd gedanst.  

Nico en Anita bedankt voor de goede zorg en Albert bedankt voor jouw presentatie als nieuw lid.  

       



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In het zonnetje….               

 

Wat is dit nu? Een nieuwe rubriek? Ja en Nee. Dit keer geen ‘In de Kring met…… ‘, maar wel In het 

zonnetje…… Want we hadden op onze zomer BBQ niet alleen stralend weer, maar we wilden ook 

iemand in het zonnetje zetten. Een voormalig bestuurslid, waar we tijdens onze ALV al officieel 

afscheid van hebben genomen: onze Willem.  

Willem heeft onze vereniging decennia lang ondersteund in verschillende rollen en mag met recht ‘een 

stille kracht in het kwadraat’ genoemd worden. Dat verdient een bloemetje zou je zeggen, maar die had 

Willem al gehad van ons      . 

 

Wij vonden onze zomer BBQ een ideale gelegenheid om Willem officieel te benoemen tot Erelid van 

onze vereniging. Iemand die zich zoveel jaren belangeloos heeft ingezet dat is best bijzonder.  

Wij vonden het dan ook een grote eer om Willem uit te roepen tot Erelid van onze OndernemersKring en 

en hebben hiermee nogmaals onze dank en waardering uitgesproken voor zijn tomeloze inzet al die 

jaren. Met Adriana als rechterhand een goed duo.  

Op de foto een stralende Willem die letterlijk en figuurlijk in het zonnetje werd gezet. 

#zondervrijwilligersgeenvereniging #Willembedankt 

                                

 

 



 

 

Afscheid Burgemeester Adriaan Hoogendoorn                                      

 

Groningstalige hiphop op de afscheidsreceptie van Burgemeester Adriaan Hoogendoorn. Die 

hadden we niet zien aankomen . 

Op een drukbezochte (en warme) en ietwat chaotische receptie hebben wij afscheid genomen van 

onze burgervader die het (be) stuur over heeft gedragen aan zijn opvolgster, Erica van Lente. De 

tour of duty zit erop en als je 66 bent, mag je ook meer tijd vrijmaken voor al die andere leuke 

zaken in het leven die ook waardevol zijn. We hebben afscheid genomen van een integere en 

geïnteresseerde  burgemeester, die goed op onze gemeente heeft gepast, ambassadeur is geweest 

en extern een goede dienende rol heeft vervuld. Ook een verzoek voor een bijdrage aan onze 

nieuwsbrief werd altijd enthousiast opgevolgd, waarvoor onze dank. 

We hebben namens de leden en het bestuur van de OndernemersKring hem al het goeds 

toegewenst en hem een passend cadeau gegeven: een wielerboek, Kopwerk van Aart Vierhouten 

en Koen de Jong. Gesigneerd door de schrijvers met een persoonlijke noot aan de burgemeester. 

En uiteraard een persoonlijke boodschap van het bestuur en de leden van de OndernemersKring. 

De Burgemeester was zeer verguld met dit persoonlijke cadeau en bedankte ons voor de plezierige 

en jarenlange samenwerking.  

 

 

       

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afscheidsgroet (het woord is aan de burgemeester) 

                                                                   

                                                                   

Beste ondernemer, 

Als u dit bericht leest, heeft u inmiddels een nieuwe burgemeester in de gemeente. Maar ik mocht 

voor mijn vertrek nog een paar woorden tot u richten. 

Ik heb de afgelopen zes jaar veel warme contacten opgebouwd met het bedrijfsleven in Midden-

Groningen. In de laatste twee jaar heb ik daarin samen mogen optrekken met wethouder Hoesen. Zo 

hebben we een aantal parels in onze gemeente mogen bezoeken, zoals Eska, Scheepswerf Ferus 

Smit, Avebe, Kikkoman en Pedro Boat. We hebben mooie en bewonderenswaardige verhalen 

gehoord, van familiebedrijven tot grote maakindustrieën. Allemaal kenmerkende bedrijven voor 

onze regio, waar van oudsher de strokarton-, aardappelmeel- en scheepsbouwindustrie aan de basis 

staan. 

Vaak staan de pijlen gericht op de nieuwe economie, maar juist het huidige bedrijfsleven is van grote 

en belangrijke waarde voor de regio, en dat wordt soms onderschat. Het is van groot belang dat er 

geluisterd wordt naar de uitdagingen van ons huidige bedrijfsleven, zoals de verduurzaming door 

bijvoorbeeld elektrificatie van de bedrijfsprocessen of de beschikbare ruimte om te kunnen 

ontwikkelen. Ons bedrijfsleven speelt een cruciale rol in de werkgelegenheid in onze regio. Uw inzet 

zorgt voor banen en daarmee voor stabiliteit en groei binnen onze gemeenschap. 

Wethouder Hoesen en ik hebben de huidige (maak)industrie en het MKB als belangrijke pijlers van de 

Groningse economie onder de aandacht gebracht bij de kwartiermaker voor de economische agenda 

van Nij Begun, Jakob Klompien.  

Nu draag ik het stokje over aan burgemeester Erica van Lente. Ik heb de afgelopen jaren veel geleerd 

van de pioniersgeest van ondernemers in Midden-Groningen. Ik heb er alle vertrouwen in dat u 

burgemeester Van Lente op dezelfde manier weet te inspireren.  

Dank voor uw vertrouwen, samenwerking en inzet. Ik wens u en uw bedrijven veel succes en 

voorspoed in de toekomst. 

Met hartelijke groet, 

Mr. A. (Adriaan) Hoogendoorn 

Burgemeester gemeente Midden-Groningen 

 

 

 



 

 

Nieuwe Burgemeester: Erica van Lente  

Als je niet beter zou weten, zou je denken dat het bestuur alle feestjes en partijen afloopt in 

en buiten de gemeente. Want na het afscheid van de burgemeester, volgde alras de installatie 

van onze nieuwe burgemeester. 

 

Op dinsdag 10 juli was het zover en konden wij het glas heffen op de komst van onze  nieuwe 

burgemeester, Erica van Lente. Een letterlijk en figuurlijk warm welkom, want de 

thermometer tikte 24 graden aan en ook de inhoud van het toastglas was snel verdampt . 

Niettemin een mooie gelegenheid om kennis te maken met de nieuwe burgemeester en haar 

familie. Bitterbal-technisch was e.e.a. ook goed geregeld en altijd leuk om in een 

ongedwongen ambiance elkaar te ontmoeten. Wij hebben Erica van Lente ook een passend 

cadeau gegeven. Rita had ‘inside information’ opgevraagd (niet verder vertellen hoor) bij 

Erica’s oude gemeente: Erica houdt van een lekker kop thee. Dus het pakketje namens de 

OndernemersKring bevatte ook heerlijke thee met chocola en de uitnodiging om elkaar weer 

snel te ontmoeten.  

Erica’s reactie hierop was ook spontaan: ‘natuurlijk kom ik ook graag een keer mee naar een 

van jullie activiteiten’. Erica je bent bij ons van harte welkom en heel veel succes en 

(werk)plezier in onze mooie gemeente.   

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Oproep 

We hebben nog een aantal ideeën liggen voor leuke bedrijfsbezoeken, maar we staan altijd open voor 

extra suggesties. Dit mag binnen onze gemeente Midden-Groningen zijn, maar kan ook erbuiten. Lid of 

geen lid maakt niet uit, maar wellicht is dit ook een mooie gelegenheid om je onderneming te presenteren. 

Heb je interesse? Meld je dan aan als gastheer/gastvrouw! Of weet je een interessante 

ondernemer/onderneming die we kunnen bezoeken? Laat het ons weten. Wij horen het graag.  

Onze bijeenkomsten worden door de aanwezige leden en introducees gewaardeerd. Ze zijn erg gezellig 

en een perfecte gelegenheid om elkaar te treffen en elkaar beter te leren kennen. In onze gemeente zijn 

talloze interessante bedrijven actief. Kom je weinig/niet bij een van onze bijeenkomsten? Weet dan: wij 

zien je  graag! Ook als je een collega-ondernemer uit de regio kent, die (nog) geen lid is, maar die ook 

geïnteresseerd is, is deze uiteraard van harte welkom. In verband met de catering horen we dit dan graag 

vooraf van je (via info@ondernemerskringmidden-groningen.nl)  

Na aanmelding gaan wij, maar ook de gastheer/gastvrouw en catering ervan uit dat iedereen die zich heeft 

aangemeld ook komt. Een overmachtssituatie kan natuurlijk altijd, maar meld dit dan via 

info@ondernemerskringmidden-groningen.nl 

 

  

 

 

 

 

 

Jaaruitje  

Houd zaterdag 14 September gereserveerd in de agenda! Onze jaarlijks uitje komt er weer aan en dit keer 

gaan we naar Meppel. Met de vertrouwde bus van Deiman en het is ook weer monumentendag (niet geheel 

toevallig, dit plant men altijd gelijk met ons reisje      ).  

 

We willen er natuurlijk weer een leuke dag van maken en afsluiten met een heerlijk diner. We sturen jullie 

binnenkort de uitnodiging toe. Graag op tijd aanmelden.  
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Agenda 2024 

 

 

14 september   :Jaarlijks uitje (Meppel uitnodiging volgt!)  

17 oktober    :Bedrijfsbezoek Innovatiewerkplaats Hellum  

5 en 6 november :Promotiedagen 

 

 

 

Wij wensen jullie een hele fijne vakantie en graag tot ziens! 

Het Bestuur 



  

Bestuur:                                                

- Martin Kanon (Voorzitter)   06-82424293 

- Rita Feenstra (Secretaris)   06-48818383 

- Dethmer Kupers (Penningmeester)  06-83975756 

- Fia Lockhorn (Bestuurslid)    

- Rienus Huis (Bestuurslid)   06-25043902 

 

Email: 

Algemeen : info@ondernemerskringmidden-groningen.nl  

Contributie : penningmeester@ondernemerskringmidden-groningen.nl 

 

Website : www.ondernemerskringmidden-groningen.nl 

Twitter  : @ondernemers_mg 

 

 

redactie nieuwsbrief: Martin Kanon 
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